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آنفلوانزای زودرس علت کمبود آنتی بیوتیک و سرُم
وزیر بهداشت مطرح کرد؛

وزیر بهداشــت با بیان اینکه کمبود برخــی اقلام دارویی به 
خصوص آنتی بیوتیک   و سرم ناشی از آنفولانزای زودرس بوده، 
گفت: قــول می دهم این کمبودها ظرف یــک تا دو ماه آینده 

برطرف شود.
بهــرام عین اللهــی، دربــاره عملکــرد یک ســاله وزارت 
بهداشــت، اظهار داشــت: ما ۹ هزار و ۶۰۰ قلم دارو داریم، 

ولــی بعضاً ممکن اســت که چند قلم دارو بــه دلایلی دچار 
کمبود شــود که همیشه در کشــور این مسئله بوده و مربوط 

نیست. دولت  این  به 
وی افــزود: علت کمبود آنتی بیوتیک و ســرُم، این بود که ما با 
یک آنفلوانزای زودرس مواجه شــدیم کــه همین الان در بعضی 
کشورهای پیشرفته مثل آمریکا و کانادا این معضل را در رابطه با 

آنتی بیوتیک ها پیدا کردند.
وزیر بهداشت گفت: این آنفلوانزای زودرس باعث شد که مصرف 
آنتــی بیوتیک بالا برود و ما یک کمبود مقطعی پیدا کنیم، ولی به 
سرعت با واردات دارو و سه شیفت شدن تولیدات، در حال جبران 
اســت و قول می دهم ظرف یک تا دو ماه آینده، کمبود این چند 

قلم دارو برطرف شود.

جامعه

اخبار کوتاه 

نایب رییس انجمن داروســازان ایران درباره تاسیس داروخانه  از سوی 
نهادهای دولتی و حمایتی همچون هلال احمر و گسترش داروخانه های 
دولتــی در کشــور، گفت: تجربه نشــان داده که گــردش مالی برخی 
داروخانه هــای دولتی معــادل ۲۰۰ تا ۳۰۰ داروخانه خصوصی اســت؛ 
بنابراین متاســفانه فعالیت این ارگان ها در حوزه دارو به تدریج از حالت 

فوریتی و خدمت رسانی خارج شده و به بنگاه تجاری بدل می شوند.
دکتر ســید علی فاطمی، درباره تاســیس داروخانه  از سوی نهادهای 
دولتی و حمایتی همچون هلال احمر و گســترش داروخانه های دولتی 
در کشــور، گفت: یکی از نتایج سوئی که معمولا کمبودهای دارویی به 
همراه دارد، این اســت که خیلی ها با این نیت که مشکل کمبود دارو را 
رفع کنند، تمایــل دارند در حوزه عرضه دارو فعالیت کنند. برخی از این 
فعالیت ها در ظاهر مجاز اســت؛ مانند تاسیس داروخانه از سوی هلال 
احمر، برخی ارگان های نظامی، خیریه ها و دانشــگاه های علوم پزشکی 
و ... کــه تقاضای تاســیس داروخانه می کنند. برخــی از این اقدامات 
نیز غیررســمی و غیرمجاز اســت که به وفور دیده می شود. مانند انواع 
کانال های تلگرامی، پیج های اینســتاگرامی و ... که شــروع به عرضه 
داروهای قاچاق می کنند که همه این موارد از تبعات کمبود دارو بوده و 

اگر دارو دچار کمبود نباشد، انگیزه ای برای انجام این اقدامات نیست.
وی با بیان اینکه در اساســنامه ارگان هــای امدادی مانند هلال احمر 
اشــاره شــده که فقط در فوریت ها و موارد بحرانــی می توانند در حوزه 
عرضه دارو فعالیت کنند، افزود: شــرایط بحران و فوریت هم مشخص 
بوده و شــامل حوادث غیرمترقبه، جنگ، ســیل، زلزله و... اســت،  اما 
زمانیکه کشور در شرایط ثبات به سر می برد و بنا به دلایلی کمبودهای 
دارویی ایجاد می شــود، توجیهی وجود ندارد که بخواهیم عرضه دارو را 

در اختیار ارگان های دولتی مانند هلال احمر قرار دهیم.
فاطمــی ادامــه داد: تجربــه نشــان داده کــه گردش مالــی برخی 
داروخانه های دولتی معادل ۲۰۰ تا ۳۰۰ داروخانه خصوصی اســت که 

این موضوع در استان های زیادی هم دیده می شود؛ هم در تهران و هم 
در اصفهان،  شیراز، مشــهد و ... بنابراین متاسفانه فعالیت این ارگان ها 
به تدریج از حالت فوریتی و خدمت رســانی خارج شده و به بنگاه تجاری 
بدل می شــوند. زیرا دارند با بخش خصوصی رقابت می کنند. اکنون هر 
داروخانــه دولتی مانند ۲۹ فروردین، ۱۳ آبان، هــلال احمر و... معادل 
چند صــد داروخانه خصوصی بوده و می تواننــد جلوی فعالیت چندصد 

فارغ التحصیل داروساز را بگیرند.
لزوم کاهش تصدی داروخانه های دولتی در عرضه دارو

وی بــا تاکید بر لــزوم کاهش تصدی داروخانه هــای دولتی در بحث 

عرضه دارو، گفت: ما درخواســت داشــتیم که بر اســاس سیاست های 
اجرایی اصل ۴۴ قانون اساسی، به تدریج داروخانه های دولتی به بخش 
خصوصی واگذار شــوند. عملا در کشوری که ثبات وجود دارد، باید این 
اتفاق بیفتد، اما متاســفانه به بهانه کمبودهــای دارویی، اما در واقع به 
دلیل بحث های اقتصادی خیلی ها از این موضوع سوءاســتفاده می کنند 
و تقاضای تاســیس داروخانه می کنند کــه در بلند مدت بر روی اقتصاد 

داروخانه های خصوصی و نظام دارویی ایران اثرات سوئی می گذارد.
فاطمی ادامه داد: اگر بخواهیم در همه صنایع شــاهد ترقی، پیشرفت، 
رقابت و افزایش کیفیت باشــیم، باید به سمت خصوصی سازی حرکت 

کنیم، نه اینکه خلاف این موضوع حرکت کنیم.
نایب رییس انجمن داروســازان ایران با بیان اینکه اگر پروانه تاسیس 
داروخانه و پروانه مســئول فنی برای ارگانی صادر شود، سازمان غذا و 
دارو بر آن نظارت دارد، گفت: وقتی پروانه تاسیس داروخانه برای ارگانی 
دولتی صادر می شــود، آن ها همه نوع دارویــی می آورند. در حالی که 
طبق اساس نامه هلال احمر ایران و هلال احمر جهانی، این داروخانه ها 
نبایــد کار انتفاعی انجــام دهند، بلکه در زمانی که فوریتی باشــد، آن 
هم به درخواســت وزارت بهداشت می توانند اقدام کنند. به عنوان مثال 
وزارت بهداشــت اعلام کند که نیاز داریم هــلال احمر دارویی را وارد 
کند، می توانند این اقدام را انجام دهند. چندی پیش سوسپانســیون های 
آنتی بیوتیکی که از هند وارد شــد، بنا به درخواســت وزارت بهداشت و 
از ســوی شرکت وابســته به هلال احمر انجام شــد. در عین حال در 
مواقع حــوادث غیرمترقبه، جنگ و... در مدتی که بحران وجود دارد، به 

درخواست وزارت بهداشت می توانند دارو را تامین کنند.
فاطمی افزود: در حال حاضر مشــکل کمبــود دارو، به دلیل کم بودن 
داروخانه نیست، بلکه داروخانه های ما بیش از قبل هستند. به طوری که 
در یکســال اخیر، حدود ۲۵ تا ۳۰ درصد افزایش داروخانه  را در استان ها 
داشــته ایم؛ مثال آن ضرب المثلی است که می گوید »یک ده آباد، بهتر 
از صد شهر ویران اســت«. قبلا داروخانه ها کمتر بود، اما داروی مردم 
پیدا می شد، اما اکنون داروخانه ها زیاد شده و به هرکدام هم که مراجعه 
می کنید، دارو ندارد که منجر به سرگردانی بیشتر مردم می شود. به ویژه 
اگر دولتی بیشتر شود که نتایج آن فاجعه بار است. زیرا بخش خصوصی 
عمــلا از بین مــی رود. دولت هم معمولا ابتــدا داروهایش را به بخش 

خصوصی داده و بعد به بخش خصوصی می دهد.
کاهش تولید؛ دلیل اصلی کمبود دارو

وی در ادامه درباره کاهش برخی الزامات تاســیس داروخانه نیز گفت: 
در آیین نامه ای که در ســال ۱۴۰۰ ابلاغ شــد، برخی الزامات تاسیس 

داروخانه کاهش یافــت و همین موضوع منجر به افزایش یکباره ۲۵ تا 
۳۰ درصدی داروخانه های ما در یکســال شــد. در حالی که پیش از آن 
حدنصاب جمعیتی وجود داشــت و امتیازبندی بود که بر اساس آن ابتدا 
افراد در شــهرهای کمتر برخوردار داروخانه تاسیس کنند و امتیاز جمع 
کنند و بعد به شــهرهای بزرگ بیایند، اما اکنون عملا اینطور نیست و 
خیلی ها بلافاصله بعد از فارغ التحصیلی در شــهرهای بزرگ و برخوردار 
داروخانه تاســیس می کنند. در حالی که عملا برخی شهرهای کوچک 

که نیاز به داروخانه دارند، اما تاسیس داروخانه در آن ها متقاضی ندارد.
فاطمی درباره تصویب کلیات لایحه معافیت واردات مواد اولیه دارویی، 
شیرخشــک و تجهیزات پزشکی از پرداخت مالیات بر ارزش افزوده که 
روز گذشــته اعلام شد نیز گفت: بعد از اجرای طرح دارویاری، مالیات بر 
ارزش افزوده باعث شــده بود که ۱۶ درصد به قیمت نهایی دارو اضافه 
شــود که عدد بزرگی اســت که اگر کاهش یابد، اثر بسیار خوبی داشته 
و بهره وری و ســود شرکت های دارویی را افزایش داده و می توانند بهتر 
و بیشــتر فعالیت کرده و داروی بیشتری تولید کنند. وقتی تولید دارو به 
صرفه باشــد، کمبود هم برطرف می شود. متاســفانه در دو ماه مرداد و 
شــهریور، دلیل اصلی کمبود دارو، کاهش تولیــد دارو بود که به دلیل 
بحث های قیمت گذاری بود. اگر با کاهش مالیات بر ارزش افزوده بتوانند 
به صنعت دارو کمک کنند، ۱۵ تا ۱۶ درصد روی قیمت تمام شــده دارو 

تاثیرگذار بوده و تولید دارو به صرفه تر می شود.
آخرین وضعیت کمبودهای دارویی

  وی در ادامــه درباره آخرین وضعیت کمبودهای دارویی در کشــور 
نیز گفت: وضعیت کمبودهای دارویی نســبت به یک ماه قبل، به طور 
مشهودی درباره سرم ها و آنتی بیوتیک ها رو بهبود است. البته در برخی 
اقلام مانند برخی اسپری های تنفســی که کورتونی و وارداتی هستند، 
مقداری کمبود وجود دارد. با این حال در کل وضعیت کمبودهای دارویی 

رو بهبود است.

افرایش قیمت دارو با مجوز 
افزایش قیمت برخی از اقلام دارویی ، با پیشنهاد شرکت 
های تولیدی و موافقت ســازمان غذا و دارو همراه شــده 

است.
بــا اجرای طرح دارویاری کــه از اواخر تیر ماه ۱۴۰۱ در 
کشــور کلید خورد، وزارت بهداشــت تصمیم گرفت قیمت 
داروهای تولید داخل به سمت واقعی شدن پیش برود. در 
مقابل، ارز ترجیحی برای شــرکت های دارویی حذف شد. 
اما، بــرای اینکه افزایش قیمت دارو برای مردم و بیماران 
مشــکل ساز نشــود، یارانه دارو از طریق سازمان برنامه و 
بودجــه در اختیار بیمه ســلامت و بیمــه تأمین اجتماعی 
قــرار گرفت تا مابــه التفاوت قیمت داروها را به حســاب 

کنند. واریز  داروخانه ها 
این در حالی اســت که بعد از گذشــت قریــب به ۵ ماه از 
اجرای طرح دارویاری در کشور، همچنان شاید افزایش قیمت 
دارو هستیم. به طوری که هر هفته، فهرست هایی از افزایش 
قیمت دارو، توسط شرکت های دارویی کشور، به سازمان غذا 

و دارو هستیم.
بر اساس آنچه که شرکت های دارویی در فهرست هایی که 
به سازمان غذا و دارو ارسال کرده اند، کپسول آزیترومایسین، 

خودنمایی می کند.

فرمانده پلیس فرودگاه ها خبر داد؛

کشف کنسروهای تریاکی به مقصد 
آلمان در فرودگاه امام

فرمانــده پلیس فرودگاه هــای فراجا از کشــف بیش از ۵ 
کیلوگرم تریاک در محموله خوراکی به مقصد کشــور آلمان 

خبر داد.
سرهنگ محسن عقیلی در خصوص جزئیات این خبر اظهار 
داشت: مأموران پلیس مســتقر در پایانه بار فرودگاه حضرت 
امام )ره( حین انجام وظیفه به یک محموله خوراکی، خروجی 

به مقصد »کلن« مشکوک می شوند.
وی افزود: پس از کســب دســتور قضائی و بازگشــایی و 
بازرسی دقیق بسته های خوراکی این محموله، مقدار ۵ کیلو 
و ۳۰۰ گرم تریاک که به شــکل بسیار ماهرانه ای در داخل 

قوطی های کنسرو جاساز شده بود، کشف و ضبط شد.
ایــن مقام انتظامــی ضمن تاکید بر لزوم اســتمرار برخورد 
قاطعانــه با قاچاقچیان مواد مخــدر و حفظ ثبات و امنیت در 
حوزه هوایی، گفت: پرونده قضائی در این خصوص تشکیل و 
اقدامات لازم جهت شناســایی و دستگیری صاحب اصلی بار 

صورت گرفته است.

خدائیان خبرداد؛

مهر محرمانه از روی نامه های سازمان 
بازرسی برداشته شد

رییس سازمان بازرسی کل کشور گفت: از این پس اصل 
بر عادی بودن نامه های سازمان بازرسی است.

ذبیح الله خدائیان رئیس ســازمان بازرســی با اشــاره به 
ســخنان روز گذشــته رئیس قوه قضائیه در همایش ملی 
ارتقا شــفافیت اظهار کرد: ســازمان بازرســی بلافاصله 
پس از دســتور رئیس دســتگاه قضا ناظر بر برداشتن مُهر 
محرمانه از روی نامه های این ســازمان، اقدامات مقتضی 
را انجام داد و از این پــس اصل بر عادی بودن نامه های 
ســازمان بازرســی قرار خواهد گرفت البته موازین قانونی 

نیز در این موضوع مدنظر قرار می گیرد.
وی افــزود: تا کنون حــدود ۹۵ درصد نامه های ســازمان 
بازرسی مُهر محرمانه داشتند و سامانه به صورت پیش  فرض 

اصل را بر محرمانه بودن نامه ها قرار داده بود.
خدائیــان در بخــش دیگری از اظهارات خود، با اشــاره به 
تأثیرگذار بودن ورود چندی پیش سازمان بازرسی به موضوع 
کمبود و گرانی دارو در کشور اظهار کرد: در نتیجه این امر و 
همت دولت هم اکنون شرکت های داروسازی به صورت سه 
شیفته و فوق العاده در حال تأمین دارو هستند؛ همچنین برای 
۴ شــرکت دارویی به اتهاماتی نظیر اخلال در نظام دارویی، 
احتکار و گرانفروشــی پرونده تشکیل شده و این پرونده ها به 

زودی به مراجع قضائی ارجاع خواهند شد.

خطر ورشکستگی داروخانه های خصوصی با بنگاه داری ارگان های دولتی

معاون پایش اداره کل محیط زیســت و توســعه پایدار شهرداری تهران از شناسایی ۹ 
گــروه از اصناف و واحدهای خدماتی- تولیــدی به عنوان کانون های اثرگذار بر کیفیت 
منابع آب پایتخت خبر داد .احمری با بیان اینکه محدود بودن منابع آب و ضرورت تلاش 
برای حفظ منابع آبی، نیازمند شناخت منابع آلودگی بسترهای آبی و راهکارهای کنترل 
و حذف آلودگی های آن اســت، گفت: برای مدیریــت بهینه و موثر منابع آب ابتدا لازم 
اســت این منابع شناسایی و طی طرح های پایشی وضعیت آن ها از طریق نمونه برداری 
و آنالیزهای فیزیکی، شــیمیایی و زیستی مشخص شود.وی با بیان اینکه بدون اطلاع 
از وضعیــت کیفی یک منبــع آب نمی توان در مورد میزان و نحــوه بهره برداری از آن 
تصمیم گیری کرد، اظهارکرد: در بســیاری از مــوارد بی اطلاعی از وضعیت کیفی یک 
منبع آب می تواند منجر به تصمیم گیری نادرســت درباره نحوه استفاده از آن منبع شود 
و علاوه بر اثرات نامطلوب روی محیط  آبی و محیط  زیســت وابســته به آن، خسارت 
ســنگینی برای انسان نیز به همراه داشــته باشد.معاون پایش اداره کل محیط زیست و 
توســعه پایدار شــهرداری تهران در ادامه تصریح کرد: اداره کل محیط  زیست و توسعه 
پایدار شــهرداری تهران به منظور بهبود کیفیت محیط  زیست شهری براساس وظایف 
محوله، اســناد فرادســتی)ماده ٨۴ برنامه ۵ ساله ســوم( و تاکید شورای اسلامی شهر 
تهران، از ســال ۱۳۹۳ در قالب تهیه اطلس محیط  زیستی اقدام به »شناسایی و پایش 
منابع آلاینده محیط زیســت شهر تهران از جمله منابع آلاینده  آب« در مناطق ۲۲ گانه 

شهرداری تهران کرده است.

عضــو هیئت مدیره انجمن تولیدکننــدگان و صادرکنندگان تجهیزات 
پزشکی، از احتمال فروش نقدی لوازم مصرفی بیمارستان ها خبر داد.

عبدالله مستعلی پور، گفت: متأسفانه بیمارستان ها در پرداخت مطالبات 
شــرکت های تجهیزات پزشــکی، دچار تأخیرهای چند ماهه شده اند و 
همین مســئله می تواند روند تأمین اقلام مصرفی بیمارستان ها را دچار 
مشکل ســازد. این تولید کننده اقلام مصرفی بیمارستان ها، تاکید کرد: 
مجموعه مدد دانشــگاه علوم پزشــکی ایران، از دی ماه ســال ۱۴۰۰، 
ریالی بابت خریدهایی که داشــته، پرداخت نکرده است. دانشگاه علوم 
پزشــکی تهران، مطالبات مرداد امســال را داده و شرایط دانشگاه علوم 
پزشــکی شهید بهشــتی نیز تقریباً مثل دو دانشــگاه دیگر است.وی با 
عنوان ایــن مطلب که تمامی خریدهای بیمارســتان ها های دولتی به 
شــکل غیرنقدی است، افزود: متأســفانه بیمارستان های خصوصی هم 
از این موضوع سوءاســتفاده می کنند و خریدهای خود از شــرکت های 
تجهیزات پزشکی را بعضاً به صورت غیر نقدی انجام می دهند. مستعلی 
پور با اشــاره به مشکلات شــرکت های تجهیزات پزشــکی در تأمین 
نیازهای مصرفی بیمارســتان ها، ادامه داد: پول فروش اقلام بیمارستانی 
حداقل در یک پروســه سه ساله باز می گردد و این مسئله باعث می شود 
شرکت های تجهیزات پزشــکی در تأمین هزینه های خود دچار مشکل 
شده و ســرمایه در گردش این شرکت ها، صفر شود.عضو هیئت مدیره 
انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان تجهیزات پزشــکی، با اشــاره به 
مشــکل نقدینگی شرکت های تجهیزات پزشــکی، گفت: به دانشگاه ها 

نامه زده ایم که اگر مطالبات شــرکت های تجهیزات پزشکی را پرداخت 
نکنند، فروش اقلام مصرفی بیمارستان ها به صورت نقدی انجام خواهد 
شد.وی در پاسخ به این سوال که چه زمانی می توان به کمبود تجهیزات 
پزشــکی در بیمارستان ها اذعان داشت، افزود: در شرایط عادی، سه ماه 
فاصله زمانی برای تأمین نیاز بیمارستان ها تعریف شده است. زیرا، تأمین 
پارت بعدی اقلام مورد نیاز بیمارســتان ها، حداقل سه ماه زمان می برد 
و اگر این فاصله بیشــتر شــد، دچار کمبود شده ایم. مستعلی پور گفت: 
متأســفانه در صدور مجوزهای واردات اقلام مصرفی بیمارســتان ها با 
مشــکل مواجه هستیم، به طوری که درخواست فروردین ۱۴۰۱، دو سه 

هفته قبل صادر شده است.

معــاون امور زنان و خانــواده رئیس جمهوری هــدف از تهیه 
»اپلیکیشــن ویژه دختران« از سوی این معاونت را پوشش دهی 
مطالبات و نیازهای دختران نوجوان اعم از پاسخگویی به سوالات 
و شبهات، تامین نیازهای معنوی، راهنمایی در مباحث بهداشت و 
ســلامت، مشاوره و مدد رسانی در زمینه نیازهای روحی ـ روانی 
به منظور افزایش نشاط، شادابی و پرورش استعدادهای دختران 

عنوان کرد.
انســیه خزعلی با بیان اینکه از ماه ها پیــش برنامه ای را برای 
تهیه محتوا در فضای مجازی و پاسخگویی به نیازها و مطالبات 
دختران آغاز کردیم و پس از نشســت با صاحب نظران این امر 
بر روی ایجاد »ویترین محتوای مناسب دختران« در پیام رسان 
های ملی متمرکز شدیم، اظهار کرد: در این راستا با بعضی از پیام 
رسان های داخلی مذاکراتی انجام شد. طبیعتا این امر با رویکرد 
ویژه ای که دارد، اختصاص به دختران دارد و پس از طراحی اولیه 
زیرســاخت و تکمیل محتوا، نرم افــزار مذکور در اختیار دختران 
قرار خواهد گرفت. وی در پاســخ به این ســوال که اپلیکیشن 
مذکور کدام یک از دغدغه دختران را رفع خواهد کرد و به کدام 
نیازها می پردازد؟، توضیح داد: این اپلیکیشن به نیازهای متعددی 
از قبیل ورزش و تندرســتی، سلامت و بهداشت، تفریح و اوقات 
فراغت، علم و زندگی، شناســایی خلاقیت و ابتکار دختران، امور 
تربیتــی و اخلاقی، مهارتهای دهگانــه بارویکرد بوم و محیط و 

جنســیت و بسیاری از دیگر نیازها که به اقتضای شرایط دختران 
و مزیتهای ویژه نوجوانان باید به آن ها توجه کرد، می پردازد.

به گفته معاون امــور زنان و خانواده رئیس جمهوری، نرم افزار 
مذکور در مرحله اول پاســخگوی دختران ۱۲ تا ۱٨ سال خواهد 
بود و امید مــی رود در مرحله بعد در خصــوص زنان جوان هم 

برنامه مورد نظر تکمیل و بارگذاری شود.
وی در پایان ســخنان خود از فعالان عرصه فضای مجازی در 
حــوزه نوجوانان و به ویژه دختران نوجوان جهت انعکاس نظرات 
و ارائه پیشــنهادات خود به گروه »هویت دختران« معاونت امور 

زنان و خانواده ریاست جمهوری دعوت به همکاری کرد.

مجری خــط ۳ مترو از اجرای عملیات اجرایی پروژه احداث پایانه و پارکینگ آزادگان خبر 
داد . آزاد اکبری مجری خط ۳ مترو از اجرای عملیات اجرایی پروژه احداث پایانه و پارکینگ 
آزادگان خبــر داد و گفت: پایانه آزادگان در جنب بزرگراه های آزادگان و آیت الله ســعیدی 
واقع شده که فاز نخست آن با ۲۵ هکتار وسعت، امکان توقف ۵۶ رام قطار را دارد. البته فاز 
توسعه ای پایانه مذکور، جهت تعمیر و نگهداری قطارهای خط ۱۱ )که هنوز عملیات ساخت 
آن آغاز نشــده است( در نظر گرفته شده که یک سازه زیرزمینی دو طبقه را شامل می شود.

اکبری در ادامه به برخی عملیات عمرانی در جبهه های فعال کاری پروژه اشاره کرد و گفت: 
خوشبختانه عملیات احداث سه راهی در بزرگراه آیت الله سعیدی به اتمام رسیده و تونل زیر 
لاین کندرو این بزرگراه نیز در حال تکمیل شدن است در حال حاضر بخش تونلی زیر مسیر 
خطوط راه آهن جمهوری اسلامی در مرحله آرماتور بندی و قالب بندی بوده و حفاری آن به 
پایان رسیده است از طرفی مرحله ساخت دیوار پیرامونی پایانه و خاکبرداری در امتداد مسیر 
پایانه ادامه داشــته و خاک های دپو شده و زباله های مدفون در محوطه شرقی اراضی پایانه، 
به مرور زمان از کارگاه پروژه خارج خواهد شــد.اکبری گفت: اجرای عملیات اجرایی پروژه 
احداث پایانه و پارکینگ آزادگان که مربوط به قطارهای خط ۳ شــبکه مترو تهران می شود، 
در ۵ جبهه کاری ادامه داشته و تمهیدات لازم جهت سرعت گرفتن روند پیشرفت فیزیکی 
پایانه اندیشیده شده است.مسیر دسترسی به پایانه آزادگان از محدوده خیابان آیت الله سعیدی 
)ســه راه اسلامشهر( شروع شده و به صورت تونلی به محدوده اصلی پایانه راه پیدا می کند. 
طول این تونل حدود ٨۰۰ متر است که مراحل مختلف اجرای آن در حال پیگیری می باشد.

رئیــس پلیس فتای تهران بزرگ از بازداشــت دو نفر که بــا جعل عنوان یک صرافی 
معروف در فضای مجازی اقدام به کلاهبرداری از شهروندان کرده بودند، خبر داد.

ســرهنگ داود معظمی گودرزی دراین باره گفت:  چندی پیش یکی از شــهروندان به 
پلیس فتا مراجعه و اعلام کرد که در یکی از کشــورهای خارجی خانه ای خریده و وقتی 
که قصد داشــته هزینه آن را به حساب فروشنده حواله کند، در فضای مجازی جستجو 
کرده و با یک صرافی آنلاین در اینستاگرام آشنا شده تا از طریق این صرافی نسبت به 
انتقال وجه اقدام کند. در همین راستا نیز شاکی با مدیر این صفحه اینستاگرامی که زنی 
جوان و خوش برخورد بوده، صحبت کرده و بنا شد تا در مرحله اول دو میلیارد ریال پول 
به حساب صرافی واریزکند تا این مبلغ به ارز مورد نظر تبدیل شده و به حساب فروشنده 
در کشــور مد نظر واریز شود.   وی ادامه داد:  شــاکی پس از واریز وجه به حساب این 
صرافی، دیگر هیچ پاسخی از سوی مدیران صفحه دریافت نکرده و به تماس هایش نیز 
هیچ پاســخی داده نشده است. در همین راستا نیز تصمیم به شکایت گرفته و به دادسرا 
و پلیس فتا مراجعه کرده اســت. رئیس پلیس فتای تهران بزرگ با بیان اینکه رسیدگی 
به پرونده در دســتورکار ماموران این پلیس قرار گرفت، گفت:  ماموران با انجام اقدامات 
تخصصی در ابتدا هویت گردانندگان این صفحه اینســتاگرامی را کشف کرده و متوجه 
شــدند که یک زن و مرد با جعل عنوان یک صرافی معتبر اقدام به ایجاد حســابی در 
شــبکه های اجتماعی کرده و از این طریق دســت به کلاهبرداری زده اند.   در ادامه نیز 

هویت این زن و مرد جوان و مخفیگاه آنان مورد شناسایی قرار گرفت.  

 شناسایی ٩ صنف 
آلوده کننده آب پایتخت

 احتمال فروش نقدی 
لوازم مصرفی بیمارستان ها

جزئیات راه اندازی »اپلیکیشن« دختران؛ 
فراخوان فعالان فضای مجازی 

 سرانجام عملیات اجرایی 
احداث پایانه آزادگان

 اتمام کلاهبرداران 
به نام صرافی معروف

معاون پایش اداره کل محیط زیست شهرداری تهران خبر داد:

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور خبر داد:عضو هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان تجهیزات پزشکی مطرح کرد ؛

تبادل ارز در فضای مجازی؛ مجری خط ۳ مترو تهران مطرح کرد؛


